

新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



240ML礦洞入口 240 ML entrance

新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



240ML礦洞入口 240 ML entrance



新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



110ML礦洞外牆 Exterior of 110 ML

新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



辦公室 Office

新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



機械室 Engine room

新界沙田馬鞍山礦場240ML礦洞外牆及110ML礦洞外牆  
Exterior Walls of 240 ML and 110 ML, Ma On Shan Iron Mine, Sha Tin, N.T.

Serial No. N100



路軌 Rail tracks